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Zápisnica  Obecného zastupiteľstva v Stráňavách  

konaného dňa 16.02.2024 
 

      Prítomní  poslanci:    

Mgr. Renáta Bernátová 

Radoslava Tomášová,RNDr., 

                                        Jana Slezáčková,  

                                        Ing. Dušan Daňo,  

                                        Eduard Vereš,  

                                        Pavol Brodňan,  

                                        Viera Květoňová,  

                                        Igor Pytel                                         

                                        Patrik Ondák 

       Ďalší prítomní: Hlavný kontrolór obce – Mgr. Zuzana Škutilová  

                                  Prizvaná: Ing. Stanislava Berzáková – ref. OcÚ 

                                  Hosť – Ing. Peter Melo 

                                        

Návrh programu: 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva, schválenie programu zasadnutia obecného 

zastupiteľstva, voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa  

2. Kontrola plnenia uznesení 

3. Interpelácie poslancov 

4. Zámer rozšírenia „Kúpalisko – Stráňavy“  

5. Nové nájomné zmluvy 

6. VZN – dotácie z rozpočtu obce 

7. Žiadosti o dotácie z rozpočtu obce 

8. Rozpočtové opatrenie č. 1/2024 

9. Nedoplatky za energie 

10. Zakúpenie technického vybavenia na OcÚ Stráňavy  

11. Zápis z kontroly hlavného kontrolóra obce  

12. Žiadosť o umiestnenie BOXu Slovak Parcel 

13. Žiadosť o dočasnú zmenu podmienok pre minikáry 

14. Prehodnotenie pracovného úväzku hlavného kontrolóra 

15. Rôzne 

16. Záver                                                                                                                               

 

 

K bodu č.1: Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva, schválenie programu zasadnutia 

obecného zastupiteľstva, voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa  

Rokovanie otvoril a viedol starosta obce Branislav Štrba. Privítal prítomných a konštatoval, 

že rokovanie OZ bolo zvolané v zmysle § 12 ods. 1 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov a je uznášania schopné, nakoľko je prítomná 

nadpolovičná väčšina všetkých poslancov. 

Starosta obce vyzval hlavného kontrolóra obce, aby poslancom upresnil program obecného 

zastupiteľstva – čo v ňom doteraz chýbalo a čo bolo navyše. Program rokovania bol upravený 
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podľa pripomienok hlavného kontrolóra a starosta obce vyzval poslancov na predloženie 

doplňujúceho alebo pozmeňujúceho návrhu k programu rokovania OZ. Poslanci nepredložili 

žiadne návrhy. 

Starosta obce navrhol Radoslavu Tomášovú, RNDr. za predsedu návrhovej komisie, Ing. 

Dušana Daňu a Patrika Ondáka za členov návrhovej komisie. Starosta obce otvoril diskusiu 

k predloženému návrhu. Bez diskusie. Hlasovanie: 9-0-0 

Starosta obce určil za zapisovateľku Ing. Stanislavu Berzákovú – ref. OcÚ. 

Návrh uznesenia predložil Branislav Štrba 

 

Uznesenie 1/2024: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Stráňavy 

a) schvaľuje 
Program rokovania Obecného zastupiteľstva v Stráňavách 

Hlasovanie: 9-0-0 (za: Mgr. Renáta Bernátová, Radoslava Tomášová,RNDr., Jana        

Slezáčková, Ing. Dušan Daňo, Eduard Vereš, Pavol Brodňan, Viera Květoňová, Igor Pytel, 

Patrik Ondák) 

b) volí 
Radoslavu Tomášovú, RNDr. za predsedu návrhovej komisie, Ing. Dušana Daňu a Patrika 

Ondáka za členov návrhovej komisie 

Hlasovanie: 9-0-0 (za: Mgr. Renáta Bernátová, Radoslava Tomášová,RNDr., Jana        

Slezáčková, Ing. Dušan Daňo, Eduard Vereš, Pavol Brodňan, Viera Květoňová, Igor Pytel, 

Patrik Ondák) 

c) berie na vedomie 

určenie zapisovateľky Ing. Stanislavy Berzákovej 

Hlasovanie: 9-0-0 (berie na vedomie: Mgr. Renáta Bernátová, Radoslava Tomášová,RNDr., 

Jana Slezáčková, Ing. Dušan Daňo, Eduard Vereš, Pavol Brodňan, Viera Květoňová, Igor 

Pytel, Patrik Ondák) 

 

 

 

K bodu č.2: Kontrola plnenia uznesení 

O plnení uznesení obecného zastupiteľstva informoval prítomných starosta obce.                                      

Starosta obce otvoril diskusiu. 

Poslankyňa Radoslava Tomášová požiadala starostu obce o informácie ohľadom plnenia 

uznesenia 71/2023 – OŠK Baník Stráňavy, plnenie podmienok. Starosta obce skonštatoval, že 

OŠK Baník Stráňavy tieto podmienky pomaly plní.  

Poslanec Pavol Brodňan položil otázku, kedy sa osadia značky pri cintoríne a na Novej 

Kolónii, ku ktorým bola realizovaná projektová dokumentácia. Starosta obce poslancov 

ubezpečil, že hneď ako to počasie dovolí, značky budú osadené.   

Návrh uznesenia predložil Branislav Štrba 

 

Uznesenie 2/2024: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Stráňavy berie na vedomie plnenie uznesení za minulé obdobie. 

Hlasovanie: 9-0-0 (berie na vedomie: Mgr. Renáta Bernátová, Radoslava Tomášová,RNDr., 

Jana Slezáčková, Ing. Dušan Daňo, Eduard Vereš, Pavol Brodňan, Viera Květoňová, Igor 

Pytel, Patrik Ondák) 

 

 

 

 

 

 

 

 



K bodu č.3: Interpelácie poslancov 

Interpeláciu nepredložil nikto z prítomných poslancov. 

 

 

K bodu č.4: Zámer rozšírenia „Kúpalisko – Stráňavy“ 

Predkladateľ: Ing. Peter Melo, nájomca. 

Starosta obce Branislav Štrba vyzval prítomného Ing. Petra Melu o informácie o možnom 

investičnom zámere ohľadom „Kúpalisko – Stráňavy“. 

P. Melo predložil poslancom grafický návrh svojho zámeru. Celý návrh sa orientoval na 

severnú časť areálu (nachádza sa tam volejbalové a pieskové ihrisko). Zámerom je vybudovať 

relaxačné wellness centrum s cca 12timi ubytovacími bunkami, do jednej bunky bude možné 

ubytovať 4 ľudí. 

Svoj zámer by chcel uskutočniť čo najskôr, hneď po letnej sezóne, aby vybudované wellness 

bolo k dispozícii už v nasledujúcej sezóne r. 2025. 

Starosta obce poďakoval p. Melovi za obsiahlu prezentáciu a otvoril diskusiu. 

Poslankyňa Radoslava Tomášová položila otázku, či tento zámer bude financovať z vlastných 

zdrojov, či budú mať ubytovaní návštevníci prístup do areálu kúpaliska, pretože toto 

„kúpeľné“ mestečko chce oplotiť, či bude k dispozícii stravovanie. 

 P. Melo odpovedal, že áno, bude ho realizovať z vlastných zdrojov, návštevníci budú mať 

prístup do areálu kúpaliska a ohľadom stravovania podotkol, že každá chatka bude mať 

k dispozícii kuchynku, tiež budú k dispozícii stánky. 

Poslankyňa Renáta Bernátová chcela vedieť, aké plány ma p. Melo s penziónom na kúpalisku.  

P. Melo informoval, že môže začať obnovovať aj tento penzión, avšak aktuálna dĺžka 

prenájmu je na takúto investíciu krátka a navrhol poslancom, aby porozmýšľali nad dĺžkou 

nájmu 50-60 rokov. Pri tejto variante by dokázal vypracovať aj harmonogram čo a kedy by 

bolo do určitého dátumu hotové.  

Poslanci navrhli aj verejnú rozpravu ohľadom penziónu – kúpalisko, či sa v budúcnosti oplatí 

tento penzión rekonštruovať alebo zbúrať a postaviť nový, modernejší. 

Uznesenie 3/2024: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Stráňavy berie na vedomie informácie Ing. Petra Melu ohľadom 

investičného zámeru na rozšírenie infraštruktúry kúpaliska – Stráňavy. 

Hlasovanie: 9-0-0 (berie na vedomie: Mgr. Renáta Bernátová, Radoslava Tomášová,RNDr., 

Jana Slezáčková, Ing. Dušan Daňo, Eduard Vereš, Pavol Brodňan, Viera Květoňová, Igor 

Pytel, Patrik Ondák). 

 

 

K bodu č.5: Nové nájomné zmluvy 

Predkladateľ: Starosta obce 

5.1. P. starosta vysvetlil poslancom ohľadom zmluvy na kuchynku, že pôvodná, ktorá im bola 

rozposlaná musí byť upravená podľa požiadaviek hygieny, konkrétne: v zmluve sa nemôže 

nachádzať článok o prenájme 3tich osôb, či združení. 

Po prednesení zmeny zmluvy starosta obce otvoril diskusiu. 

Poslankyňa Radoslava Tomášová vyžaduje písomné stanovisko od hygieny k pôvodnej 

zmluve.  

Poslankyňa Viera Květoňová požaduje preveriť, ak sa dá nájomcovi vedieť cca 1 rok 

v predstihu o akcii, či je možné si priestor kuchyne na 1, 2 dni zapožičať hlavne pre 

organizácie a obecné akcie. Konštatovala, že ich aj tak nie je veľa, možno 3,4. 

Poslanec Pavol Brodňan sa vyjadril, že je proti podpísaniu zmluvy, ak na tieto akcie nájomca 

nezapožičia priestor kuchyne a položil otázku, či sa obci oplatí nájom cca 2000,-€, ak nebude 

kuchyňa k dispozícii tretím osobám. 

Starosta obce na otázku ohľadom nájmu odpovedal, že každý finančný príjem do obce je 

dobrý. 

Poslanci vytkli starostovi obce, prečo o týchto informáciách nevedeli skôr a požadujú zmluvu 

preveriť právnikom, Patrik Ondák požaduje preveťiť,  či je možné napísať dodatok k zmluve 



alebo sa nejakým spôsobom dohodnúť s nájomcom  na zapožičanie  priestoru kuchyne na cca 

3 akcie. 

Záver: starosta obce osloví právnika na preverenie zmluvy, táto sa opäť prepošle poslancom 

a upravená zmluva  sa predloží na nasledujúcom obecnom zastupiteľstve. 

 

 

5.2. P. starosta predložil návrh zmluvy s firmou DALIKAS, spol. s.r.o. Informoval poslancov 

o projektovej dokumentácii na inžinierske siete, a následnej postupnosti k prevádzke 

zmrzliny.  

Poslankyňa Radoslava Tomášová položila otázku, či je možné prehodnotiť sumu nájmu alebo 

dobu nájmu, zmrzlina sa predáva len sezónne, teraz ma v zmluve zakotvené – nájom 

celoročne. 

Hlavný kontrolór obce – Zuzana Škutilová podotkla, že určite po roku to možné je. 

Záver: Aj túto zmluvu poslanci odporučili preveriť právnikovi a bude predložená na 

nasledujúcom obecnom zastupiteľstve.  

 

 

K bodu č.6: VZN – dotácie z rozpočtu obce 

Predkladateľ: kontrolór obce Zuzana Škutilová 

Kontrolór obce Mgr. Zuzana Škutilová predložila obecnému zastupiteľstvu VZN č. 14/2024 

o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu obce.  

Vysvetlila poslancom na čo je možné poskytnúť dotácie organizáciám. 

Poslankyňa Viera Květoňová sa spýtala, či je možné poskytnúť po dodržaní podmienok 

dotácie v hotovosti v pokladni OcÚ Stráňavy alebo len bankovým prevodom na č.ú. 

organizácií. 

P. kontrolórka vysvetlila, že je možné dostať schválenú dotáciu aj v hotovosti na OcÚ 

Stráňavy.  

Obecné zastupiteľstvo Obce Stráňavy sa uznáša na VZN č. 14/2024 o podmienkach 

poskytovania dotácií z rozpočtu obce 

Hlasovanie: 9-0-0 (za: Mgr. Renáta Bernátová, Radoslava Tomášová,RNDr., Jana 

Slezáčková, Ing. Dušan Daňo, Eduard Vereš, Pavol Brodňan, Viera Květoňová, Igor Pytel, 

Patrik Ondák). 

 

 

 

K bodu č.7: Žiadosti o dotácie z rozpočtu obce 

Predkladateľ: zástupca starostu, predseda finančnej komisie Mgr. Renáta Bernátová 

Predseda finančnej komisie Mgr. Renáta Bernátová predložila poslancom návrh na dotácie 

organizáciám v Stráňavách.  

Starosta obce poďakoval a otvoril diskusiu. 

Starosta obce podotkol, že podmienka získania dotácie je uvedená vo VZN č. 14/2024. 

 

Uznesenie 4/2024: 

Obecné zastupiteľstvo obce Stráňavy  schvaľuje dotácie organizáciám, ktoré boli 

prerokované na finančnej komisii: 

1. Žiadosť o finančný príspevok ZO SZZ ......................................................800,-€  

2. Žiadosť o finančný príspevok ZO JDS.......................................................600,-€  

3. Žiadosť o finančný príspevok Klub turistov a ochrancov prírody............ 500,-€ 

4. Žiadosť o finančný príspevok ZO Únia žien............................................. 500,-€ 

5. Žiadosť o finančný príspevok ZO SRZ Stráňavy....................................... 400,-€ 

6. Žiadosť o finančný príspevok MX Team Stráňavy.................................... 400,-€ 

7. Žiadosť o finančný príspevok LYŽIARIK ................................................. 500,-€ 



Hlasovanie: 9-0-0 (za: Mgr. Renáta Bernátová, Radoslava Tomášová,RNDr., Jana 

Slezáčková, Ing. Dušan Daňo, Eduard Vereš, Pavol Brodňan, Viera Květoňová, Igor Pytel, 

Patrik Ondák). 

 

 

 

K bodu č.8: Rozpočtové opatrenie č. 1/2024 

Predkladateľ: kontrolór obce Mgr. Zuzana Škutilová 

Kontrolórka obce najskôr podotkla, že toto rozpočtové opatrenie skúsi predniesť namiesto  

Ing. Mariána Duchoňa, ktorý ho vypracoval, ale nemohol sa na OZ dostaviť.  

Obecný rozpočet bol schválený pred štátnym rozpočtnom a rozpočtové opatrenie č. 1/2024 

upravilo rozpočet obce v súlade so štátnym rozpočtom a upravilo chybu.  

Starosta obce  poďakoval kontrolórke obce a otvoril diskusiu. 

Bez diskusie 

Uznesenie 5/2024: 

Obecné zastupiteľstvo obce Stráňavy schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 1/2024.  

 

Rozpočtové opatrenie č. 1/2024 

Obec Stráňavy v zmysle §14 ods. 1 zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene niektorých zákonov vykonáva zmenu rozpočtu rozpočtovým 

opatrením : 

Príjmy bežné 

Program Zdroj EK Názov Schválený Zmena  Po zmene 

 41 111003 Výnos dane z 

príjmov poukázaný 

územnej samospráve 

880 406,10 

€ 

- 20 729,10 

€ 

859 677,- € 

 46 453 Prostriedky z 

predchádzajúcich 

rokov 

0,- € + 41 000,- 

€ 

+41 000,- € 

 
a. Zmena vychádza zo schváleného štátneho rozpočtu a zverejnenia východiskových 

štatistických údajov a rozpočtované podiely obcí a VÚC na výnose dani z príjmu FO 

pre rok 2024 na stránke ministerstva financií 

https://www.mfsr.sk/sk/financie/verejne-financie/fiskalna-decentralizacia/.  

b. Zmena vychádza so schváleného rozpočtu obce – výdavková časť – splácanie úverov 

ŠFRB bolo schválené z rezervného fondu : 

Program Funkčná 

kl. 

Zdroj EK Názov Schválený 

na rok 

2024 

13.02 01.7.0 46 821006

 0

1 

Splácanie úveru ŠFRB SO 

01_Rezervný fond 

20 000,- € 

13.02 01.7.0 46 821006

 0

2 

Splácanie úveru ŠFRB SO 

02_Rezervný fond 

21 000,- € 

 

Celková zmena rozpočtu : 

 Schválený rozpočet Zmeny Po úpravách 

Prijmy  1 767 656,95 € 20 270,90 € 1 787 927,85 € 

Výdaje 1 765 326,47 € 0,- 1 765 326,47 € 

Prebytok / schodok 2 330,48  22 601,38 € 

 

https://www.mfsr.sk/sk/financie/verejne-financie/fiskalna-decentralizacia/


Hlasovanie: 9-0-0 (za: Mgr. Renáta Bernátová, Radoslava Tomášová,RNDr., Jana 

Slezáčková, Ing. Dušan Daňo, Eduard Vereš, Pavol Brodňan, Viera Květoňová, Igor Pytel, 

Patrik Ondák). 

 

 

 

 

K bodu č.9: Nedoplatky za energie  

Predkladateľ: starosta obce Branislav Štrba 

Starosta obce predložil obecnému zastupiteľstvu návrh na príspevok nájomcom v KD na 

energie vo výške 5% zo skutočnej spotreby energie (bez záloh) za r. 2023. Podotkol, že 

energie náhle stúpli. Návrh starostu obce bol jednorazový príspevok len za r. 2023, budúci rok 

už musia nájomcovia vyplatiť vyúčtovaný nedoplatok.    

Starosta obce otvoril diskusiu. 

Starosta obce poukázal na nájomcu kuchyne a sály v KD, že sálu a hlavne kuchyňu používali 

aj organizácie obce Stráňavy. 

Poslankyňa Radoslava Tomášová nesúhlasila s príspevkom nájomcom na energie. Poukázala 

na to, že sú to podnikatelia a majú si stanoviť ceny tak, aby mohli vyplatiť prípadné 

nedoplatky za energie, prípadne by mali vyplácať vyššie zálohové platby.  

Poslankyňa Renáta Bernátová súhlasila so starostom, že príspevok 5% zo skutočnej spotreby 

energie za r. 2023 by našim podnikateľom pomohlo.  

Poslankyňa Radoslava Tomášová podotkla, že konkrétne nájomca kuchyne a sály má 

nezrovnalosti v zmluve, nemá uvedené m2 tak, ako každý iný nájomca v KD, že využíva celé 

horné poschodie a nemá to ukotvené v zmluve. Ďalej v zmluve nie sú zahrnuté platby za 

vodu. 

Poslanec Pavol Brodňan sa vyjadril, že súhlasí s poslankyňou Radoslavou Tomášovou, sú to 

podnikatelia. 

Ďalej Radoslava Tomášová predložila zmluvu s Pohostinstvom Peklo a poukázala na ďalšiu 

nezrovnalosť v zmluvách, Pohostinstvo Peklo má v zmluve zakotvené, že energie vypláca 

paušálne. Žiadala všetky tieto zmluvy preriešiť s právnikom.  

Poslanec Patrik Ondák upozornil, že nájomcovia si musia byť vedomí, že nájmy sa budú 

určite zvyšovať, vzhľadom na vývoj cien energií.  

 

Starosta obce  vyzval poslancov k hlasovaniu :  

 

Obecné zastupiteľstvo v Stráňavách schvaľuje: 

Návrh na príspevok všetkým nájomcom so zmluvami v KD, vo výške 5% zo skutočnej 

spotreby energie (bez záloh) za r.2023. 

Odôvodnenie: nárast cien v 1.štvrťroku 2023  

Hlasovanie: 1-8-0 (za: Mgr. Renáta Bernátová, proti: Radoslava Tomášová,RNDr., Jana 

Slezáčková, Ing. Dušan Daňo, Eduard Vereš, Pavol Brodňan, Viera Květoňová, Igor Pytel, 

Patrik Ondák). 

Záver: Poslanci tento návrh zamietli. 

 

 

 

K bodu č.10: Zakúpenie technického vybavenia na OcÚ Stráňavy  

Predkladateľ: starosta obce Branislav Štrba 

Starosta obce predložil obecnému zastupiteľstvu návrh na zakúpenie malotraktora, ktorý by 

veľmi uľahčil prácu obecnému úradu. Navrhol zakúpenie traktora z firmy sídliacej v Bytči. 

Servis je v blízkosti a záruka je 60 mesiacov.  

Starosta obce otvoril diskusiu. 

Poslankyňa Radoslava Tomášová sa informovala, ako uľahčí traktor prácu OcÚ. 



Starosta vysvetlil, že uľahčí prácu hlavne pri kosení, zametaní ciest, zemných prácach, odvoze 

trávy a konárov a tiež pri zimnej údržbe. K tomu p. Tomášová podotkla, že nesúhlasí, aby 

obec kosila urbárske pozemky. Ak túto službu budú požadovať, obec má vystaviť faktúru. 

Poslankyňa Viera Květoňová mala otázku, či bude možnosť využitia traktora aj pre našich 

občanov. 

Starosta obce súhlasil s p.Tomášovou, že pri kosení urbárskych pozemkov obec vystaví 

urbáru faktúru a p. Květoňovej odpovedal, že obecné zastupiteľstvo najskôr musí schváliť 

cenník pre občanov Stráňav a na základe tohto takúto službu môžeme ponúkať. Čo sa týka 

využitia traktora, je to dobrá myšlienka. 

Poslanec Patrik Ondák sa opýtal, či bol starosta tento traktor s niekým pozrieť.  

Starosta obce ho informoval, že boli s ním pracovníci OcÚ – p. Duchoň a p. Púček a prizval si 

aj p. Neomanyho, ktorý mal na starosti aj zimnú údržu v obci Stráňavy. Podotkol, že volal aj 

poslanca Ing. Dušana Daňu, avšak ten kvôli pracovnému zaneprázdneniu nemohol. 

Patrik Ondák nesúhlasil s prvotným riešením,  že boli obzrieť len jednu firmu a poslanec Igor 

Pytel informoval prítomných, že v Martine majú tiež predajňu traktorov, a vyzerá, že sú 

mohutnejšie ako navrhoval starosta obce Branislav Štrba. Možno by bolo dobré pozrieť aj 

tam. Poslanec Patrik Ondák trval na tom, aby starosta obce oslovil poslanca Igora Pytla, a ešte 

jedného poslanca dohodol sa s nimi a šli pozrieť traktor spolu.   

Záver: Poslanci sa zhodli, že je ešte nutné pozrieť aj iný model traktora a rozhodnú na ďalšom 

zastupiteľstve.  

 

 

 

 

K bodu č.11: Zápis z kontroly hlavného kontrolóra 

Predkladateľ: hlavný kontrolór obce – Mgr. Zuzana Škutilová 

Hlavná kontrolórka obce informovala poslancov o kontrole : 

 
November, December 2023: 

HK predložila obecnému zastupiteľstvu 

 - podľa § 18f ods. 1 písmeno c) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
zmien a doplnkov Odborné stanovisko k návrhu rozpočtu obce Stráňavy na roky 2024-2027, 
-  podľa § 18f ods. 1 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a 
doplnkov Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na obdobie od 1. januára 2023 do 
30. júna 2023, 

- vypracovala Zásady podávania, preverovania a evidovania oznámení týkajúcich sa 

kriminality alebo inej protispoločenskej činnosti v zmysle poslednej novelizácie zákona č. 

54/2019 Z. z., s dokumentáciou   zodpovednej osoby k prijímaniu oznamovaní zo strany verejnosti 
a zamestnancov. 
 
Iné činnosti: 

Zúčastnila sa na zasadnutí finančnej komisie a zasadnutí obecného zastupiteľstva v mesiaci 
december 2023. 
Uznesenie 6/2024: 

Obecné zastupiteľstvo v Stráňavách berie na vedomie: 

zápis z kontroly hlavného kontrolóra obce Stráňavy (viď  príloha). 

Hlasovanie: 9-0-0 (berie na vedomie: Mgr. Renáta Bernátová, Radoslava Tomášová,RNDr., 

Jana Slezáčková, Ing. Dušan Daňo, Eduard Vereš, Pavol Brodňan, Viera Květoňová, Igor 

Pytel, Patrik Ondák). 

 

 

 

K bodu č.12: Žiadosti o umiestnenie BOXu Slovak Parcel 

Predkladateľ: starosta obce Branislav Štrba 



Starosta obce predložil poslancom požiadavku a grafický návrh umiestnenie BOXu Slovak 

Parcel vedľa boxu PACKETA. Zdôvodnil to službou pre občanov. Z-Box PACKETA je 

v poslednom čase stále plný, naši občania by mali väčšie pohodlie pri rozšírení boxov. 

Starosta obce otvoril diskusiu. 

Poslankyňa Viera Květoňová položila otázku, či je možnosť pri umiesnení takéhoto boxu 

rešpektovať vedľajší box – či výškovo alebo šírkovo, aby to bolo aj vizuálne pekné. Starosta 

obce prisľúbil toto pripomenúť firme Slovak Parcel. 

 

 

 

Uznesenie 7/2024: 

Obecné zastupiteľstvo v Stráňavách schvaľuje: 

umiestnenie BOXu Slovak Parcel podľa návrhu, návrh nájomnej zmluvy bude predložený na 

najbližšom OZ  

Hlasovanie: 9-0-0 (za: Mgr. Renáta Bernátová, Radoslava Tomášová,RNDr., Jana 

Slezáčková, Ing. Dušan Daňo, Eduard Vereš, Pavol Brodňan, Viera Květoňová, Igor Pytel, 

Patrik Ondák). 

 

 

K bodu č.13: Žiadosť o dočasnú zmenu podmienok pre minikáry 

Predkladateľ: starosta obce Branislav Štrba 

Starosta obce predložil poslancom žiadosť o dočasnú zmenu podmienok pre minikáry. Túto 

žiadosť predkladá žiadateľ každoročne, obyvatelia dotknutej oblasti sa doteraz nesťažovali, 

starosta odporúča túto žiadosť schváliť.  

Starosta obce otvoril diskusiu. 

Bez diskusie 

Uznesenie 8/2024: 

Obecné zastupiteľstvo obce Stráňavy schvaľuje žiadosť o dočasnú zmenu podmienok pre 

minikáry. 

Hlasovanie: 9-0-0 (za: Mgr. Renáta Bernátová, Radoslava Tomášová,RNDr., Jana 

Slezáčková, Ing. Dušan Daňo, Eduard Vereš, Pavol Brodňan, Viera Květoňová, Igor Pytel, 

Patrik Ondák). 

 

 

K bodu č.14: Prehodnotenie pracovného úväzku HK 

Predkladateľ: starosta obce Branislav Štrba 

Starosta obce predložil poslancom návrh na zvýšenie pracovného úväzku hlavného 

kontrolóra. Poukázal na to, že nová hlavná kontrolórka sa venuje práci naplno a úväzok 

5h/týždenne minimálne 2x prekročí. 

Starosta obce otvoril diskusiu. 

Poslankyňa Jana Slezáčková položila otázku, že pri vyhlásení voľby hlavného kontrolóra sme 

uviedli, že stačí 5h/týždenne. Pracovníčka obecného úradu Ing. Stanislava Berzáková 

odpovedala, že pri vyhlásení výzvy sme netušili, čo všetko a hlavne časovo práca kontrolóra 

obnáša.  

Poslankyňa Renáta Bernátová ako zástupkyňa starostu obce potvrdila usilovnú prácu novej 

hlavnej kontrolórky, uviedla, že vždy a v každom čase je nápomocná. K jej navýšeniu 

pracovného úväzku navrhla odmenu 30%. 

Poslankyňa Radoslava Tomášová sa vyjadrila, že ak hlavnému kontrolórovi na tomto 

zastupiteľstve zvýšime úväzok, odmenu môžeme riešiť na nejakom inom, budúcom 

zastupiteľstve. 

Uznesenie 9/2024: 

Obecné zastupiteľstvo obce Stráňavy schvaľuje: 

navýšenie pracovného úväzku na 12,5/týždenne   



Hlasovanie: 8-0-1 (za:Radoslava Tomášová,RNDr., Jana Slezáčková, Ing. Dušan Daňo, 

Eduard Vereš, Pavol Brodňan, Viera Květoňová, Igor Pytel, Patrik Ondák, zdržal sa: Mgr. 

Renáta Bernátová ). 

Poslankyňa Renáta Bernátová sa zdržala hlasovania takto formulovaného uznesenia, žiadala 

k pracovnému úväzku 12,5/týždenne aj odmenu vo výške 30%, prípadne min. vo výške 10%. 

 

 

 

K bodu č.15: Rôzne 

Predkladateľ: starosta obce Branislav Štrba 

1. Starosta obce informoval poslancov o výzvach, do ktorých by bolo možné sa ako 

obec zapojiť – napr. obstarať nové autobusové zástavky, informoval o výzve na 

zberný dvor, ďalej podotkol nutnosť zvolania kultúrnej komisie ohľadom 

septembrových hodov  

2. Poslankyňa Viera Květoňová poukázala, že je nutné sa venovať aj odvodneniu 

cestnej komunikácii pri zástavke „Daňo“, tiež podotkla, že pri revízií kotlov 

nájomných bytov nemá pán aktuálny zoznam nájomcov 

3. Poslankyňa Renáta Bernátová spomenula, že na chodníku v rohu pri základnej škole 

v Stráňavách sa prepadol kanál a je nutné ho vyspraviť. 

4. Starosta k bodom 2 a 3  podotkol, že plánuje zvolať poradu predsedov komisií a určiť 

prioritné úlohy, ktoré je nutné doriešiť. 

Uznesenie 10/2024: 

Obecné zastupiteľstvo obce Stráňavy berie na vedomie: 

informácie podané starostom obce. 

Hlasovanie: 9-0-0 (za:Radoslava Tomášová,RNDr., Jana Slezáčková, Ing. Dušan Daňo, 

Eduard Vereš, Pavol Brodňan, Viera Květoňová, Igor Pytel, Patrik Ondák, Mgr. Renáta 

Bernátová ). 

 

 

Záver: Starosta poďakoval všetkým za účasť.  

 


